

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 深港通 – 主板與中小板合併實施
Subject: **SHENZHEN-HONG KONG STOCK CONNECT – IMPLEMENTATION OF THE MERGER OF MAIN BOARD AND SME BOARD**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline² (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

中華通交易所參與者 (CCEP) 及透過中華通交易所參與者買賣之交易所參與者 (TTEP) 請留意深圳證券交易所 (深交所) 2021 年 3 月 31 日公佈合併其主板與中小板將於 2021 年 4 月 6 日 (星期二) 實施。具體安排請參考[深交所通知](#)。中華證券通系統(CSC)及「香港交易所領航星」市場數據平臺 - 中華通 (證券市場) (OMD-CC) 就該合併並無系統改造。

China Connect Exchange Participants (CCEPs) and Trade-through Exchange Participants (TTEPs) are requested to note that Shenzhen Stock Exchange (SZSE) announced on 31 March 2021 that the merger of its Main Board and SME Board will be implemented on **6 April 2021 (Tuesday)**. Please refer to [SZSE's announcement](#) (Chinese only) for details. There will be no system change to the China Stock Connect System (CSC) and HKEX Orion Market Data Platform - China Connect (Securities) (OMD-CC) for the merger.

市場科
交易營運
高級副總裁
郭含笑 謹啟

Sally Kwok
Senior Vice President
Trading Operations
Markets Division

¹ 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

² All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).